
Protokół Nr VI /2024 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

która odbyła się w dniu 26 września 2024 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15, 

zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy - 

Szymon Sidor, Skarbnik Gminy Sylwia Dzioba, Sołtysi, pracownicy Urzędu 

Gminy.   

Przed przystąpieniem do procedowania obrad VI sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach Przewodniczący Rady Gminy poprosił o uczczenie minutą 

ciszy pamięć tragiczne zmarłego Pana Damiana Jędrzejewskiego.  

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:04. 

Porządek VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

1. Otwarcie VI sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 

porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Gminy w 

Wojciechowicach opinii na temat procedowanych uchwał. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. przystąpienia do sporządzenia „Planu ogólnego gminy 

Wojciechowice”, 

b. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 

2024-2031, 

c. zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok. 

5. Wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Zbigniew Dragan otworzył 

obrady VI sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane. Przewodniczący stwierdził kworum 

rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. 

Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów, Wójta z pracownikami. 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady: Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Poddał pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 



 

Głosowanie:   „za” - 15         „przeciw” - 0        „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Zbigniew Dragan: Zapytał czy są uwagi do protokołu 

z V sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z V sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z V sesji Rady Gminy 

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15        „przeciw” - 0       „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.3 

 

Przewodniczący Rady : Poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o przedstawienie opinii z komisji na temat procedowanych 

projektów uchwał ( opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący Stały Komisji Rady Gminy w Wojciechowicach przedstawili  

opinie na temat procedowanych projektów uchwał. 

 

Ad.4 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a) przystąpienia do sporządzenia „Planu ogólnego gminy Wojciechowice” 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała o konkretne zmiany dla mieszkańca w 

planie. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytanie radnej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VI/23/2024 

 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Planu ogólnego gminy 

Wojciechowice” 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 



b) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2024-

2031 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie inwestycji modernizacji 

oczyszczalni ścieków. 

Radna Barbara Lasota: Zapytała o WPF na lata 2024-2031 dlaczego w 

załączniku kredyty pożyczki jest kwota 0. 

Skarbnik Sylwia Dzioba: Odpowiedziała na zapytanie radnej. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VI/24/2024 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice 

na lata 2024-2031 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

c) zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z 

powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr VI/25/2024 

 

w sprawie zmiany w budżecie Gminy Wojciechowice na 2024 rok 

 

Głosowanie:   „za” – 15       „przeciw” - 0      „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 

Radna Monika Gałka: Zapytała o wyremontowanie przystanku na 

Kaliszany Kolonii, odpowiedz od konserwatora zabytków oraz wykoszenie 

drogi kasztanowej, poboczy przy drodze powiatowej, przepust. 

Radny Grzegorz Wójcik: Zabrał głos w sprawie odkrzaczenia i 

zniwelowania drogi powiatowej na Łopacie. 



Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawach: 

- pomocy przy wycince drzew inwalidzie ze Stodół – Kolonii, 

- uzupełnić dziury na drodze od SKR Stodoły w stronę Kunic, 

- wstawić znak ograniczenie prędkości na drodze powiatowej Stodoły – 

Grochocice, 

- wymiana słupów na Poskoszycach Nowych, 

- wymiana lustra przy skręcie do szkoły w Stodołach, 

- zakrzaczenie na Stodołach – Koloniach. 

Radny Mateusz Motyła: Zabrał głos w sprawach: 

- wstawić lustro w Jasicach przy posesji nr 24, 

- wstawić znak ograniczenie prędkości do 40 na odcinku od Bidziny nr 143 

do Bidziny nr 130, 

- lampy na stadionie w Wojciechowicach, kiedy będą nowe, 

- wysypać drogę przy Lotosie tłuczniem, 

- zbiórka dla rodziny tragiczne zmarłego Damiana Jędrzejewskiego. 

Radna Beata Szafraniec: Zabrała głos w sprawie oświetlenie przejścia dla 

pieszych na drodze krajowej w Bidzinach. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała glos w sprawie oświetlenia przy drodze 

krajowej 74 przy remizie w Stodołach. 

Radna Anna Czajkowska: Zabrała głos w sprawie: 

- znak Uwaga dzieci na drodze we Wlonicach na krzyżówce przy 

przystanku, 

- chodnik przy drodze krajowej w stronę Sandomierza kiedy będzie, 

- oczyszczanie stawu kiedy się zacznie. 

Radny Sylwester Bucior: Zabrał głos w sprawie ustabilizowania gruntu 

przy rowie Podlisów. 

Radna Marzena Zakrzewska: Poprosiła o wykonacie zgłoszonych wcześniej 

wniosków. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w sprawie budynku Ośrodka Zdrowia. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zabrała glos w sprawach: 

- uzupełnić wyrwę przy przystanku na Smugach, 

- kładka na przejście na drogę rowerową Ługi.  

 

Ad. 8 

 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych, sołtysów. 

Radna Barbara Lasota: Zabrała głos w kwestii wyjaśnienia sytuacji na 

drodze powiatowej w Stodołach – Kolonii.  

Wójt Szymon Sidor: Przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Sołtys Małgorzata Ostrowska: Zorganizować akcję PCK zbiórka odzieży. 

Wójt Szymon Sidor: Zabrał głos w sprawie statutu sołectw z tereny Gminy 

Wojciechowice. 

Zabrał głos w sprawie fundusz sołeckiego. 

 

 



Ad. 9 

  

Przewodniczący Rady: Zamknął obrady VI sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach słowami „ Zamykam obrady VI sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 10:05. 

 

Protokołowała 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi rady gminy 

  

  

 

  

 

    

  

 


